
 
 

 

Aan Raadscommissie stadsontwikkeling gemeente Heerhugowaard 

Parelhof 1,  

1703EZ Heerhugowaard 

 

 

Breda 30 augustus 2013  

 

Onderwerp: Overname Stichting Primeurfonds Noord-Kennemerland 

 

 

Geachte Raadsleden, 

 

Door een ongelukkige samenloop van omstandigheden heb ik 28 augustus j.l. een niet 

volledige brief gestuurd. Nadat ik de brief verzonden had heb ik uitvoerig overleg gehad met 

wethouder J.W.de Boer. Hij vertelde mij de argumenten en overwegingen omtrent de 

overname van Stichting Primeurfonds Noord-Kennemerland. Daarbij ook dat eventuele 

opbrengsten van het kortingssysteem volgens de gemeentelijke financiën systematiek eerst 

naar de algemene middelen gaan. De Raad heeft budgetrecht. Voorbeeld is genoemd door Uw 

wethouder omtrent ontwikkeling starterleningen voor dezelfde doelgroep. Ik heb volledig 

vertrouwen in Uw wethouders en raad voor de inzet ten behoeve van de doelgroep. Ik zal me 

uiteraard neerleggen bij de uiteindelijke beslissing van Uw Raad. 

 

 

Hoogachtend, 

 
 

Dr. J.J.Botman 

Bestuurder Stichting Primeurfonds Noord-Kennemerland 

 

 


